

Date: 7/4/2019

التاريخ: 2019/4/7

Document Submission

تقديم الوثائق

Dear Clients,

العملاء الأعزاء،

Dubai Customs extends its warmest regards to our valued clients.

تهديكم دائرة جمارك دبي أطيب تحياتها،

As part of our steadfast commitment to delivering high standards of service and to further facilitate your business, we are pleased to announce the launch of a “**Courier Service**” collection of ‘Customs Declarations and Supporting Documents’ from your premises.

حرصاً منا على تقديم خدماتنا على أعلى مستوى لعملائنا الكرام، ولغايات سهولة أعمالكم، يسرنا أن نعلن عن إطلاق “**خدمة البريد السريع**” والتي ستتمكن استلام البيانات الجمركية والوثائق المطلوبة من مقر شركاتكم الموقرة.

This service will be mandatory, and will be implemented as per the below dates:

ستكون هذه الخدمة إلزامية وسيتم تطبيقها اعتباراً من التواريخ المشار إليها أدناه:

- 1/6/2019 for the Customs Brokers Companies
- 1/10/2019 for the Dubai Free Zone Companies
- 1/1/2020 for the Importer/Exporter Companies

- 2019/6/1 لشركات التخليص الجمركي
- 2019/10/1 لشركات المناطق الحرة بإمارة دبي
- 2020/1/1 لشركات الاستيراد والتصدير

The service will be provided by ZAJEL Courier Service at the following fee:

وستتولى شركة زاجل لخدمات توصيل الطرود مهمة التوصيل مقابل الرسوم التالية:

- AED.20/ for an ‘Envelope’ of documents up to 5kg, within the city of Dubai.
- AED.22/ for an ‘Envelope’ of documents up to 5kg, from other Emirates.
- AED.25/ for a box above 5kg.

- 20 درهم لكل ظرف من الوثائق لا يتعدى وزنه 5 كلغ داخل إمارة دبي.
- 22 درهم لكل ظرف من الوثائق لا يتعدى وزنه 5 كلغ من الإمارات الأخرى.
- 25 درهم لكل صندوق يفوق وزنه 5 كلغ.

For further inquiries or assistance, please do not hesitate to contact Zajel Courier Service on:

لمزيد من الاستفسار والمساعدة يرجى عدم التردد في الاتصال بشركة زاجل من خلال:

Toll Free.:80021111

Email : zajel.c@zajel.com

الهاتف المجاني : 80021111

البريد الإلكتروني: zajel.c@zajel.com

Dubai Customs takes this opportunity to thank you for your continued support and cooperation.

تنتهز جمارك دبي هذه الفرصة لتعرب عن شكرها وامتنانها لتعاونكم معها.

Client Happiness Department

إدارة إسعاد العملاء